普通科門診公私營協作計劃

General Outpatient Clinic Public-Private Partnership Programme

對象

- ▶ 醫管局普通科門診病人
- 病情穩定的高血壓及/或糖尿病 (或附帶高血脂症)患者
- 合資格的病人將收到醫管局的邀請信, 病人無需自行申請

Target Patients

- Hospital Authority (HA) General Outpatient Clinic (GOPC) patients
- Clinically stable patients with hypertension and/or diabetes mellitus (with or without hyperlipidemia)
- Eligible patients need not apply but will receive invitation letters from HA

推展計劃 Roll-out Plan

2014/15

觀塘, 黃大仙, 屯門 Kwun Tong, Wong Tai Sin, Tuen Mun

2016/17

東區, 南區, 灣仔, 九龍城, 深水埗, 葵青, 西貢, 沙田, 元朗 Eastern, Southern, Wan Chai, Kowloon City, Sham Shui Po, Kwai Tsing, Sai Kung, Sha Tin, Yuen Long

2017/18

中西區, 離島, 大埔, 荃灣 Central and Western, Islands, Tai Po, Tsuen Wan

2018/19 油尖旺, 北區 Yau Tsim Mong, North



每次診症 Per consultation \$50

費用與醫管局 普通科門診相同 Same fee as HA GOPC service

特點

- ▶ 病人可揀選一位參加計劃的私家醫生為家庭醫生
- 每年多達十次資助門診服務額,包括慢性疾病和偶發性疾病的診症及相關藥物
- ▶ 可經參加計劃的私家醫生轉介,接受由醫管局提供的相關化驗和X光檢查服務

Features of Programme

- Patient can select a doctor from the participating private doctor list as family doctor
- Up to 10 subsidised consultations per year, including consultations and drugs for treating chronic conditions and episodic illnesses
- Relevant investigations will be provided by HA as specified through participating private doctors' referral



註 Notes

▶ 本海報只供參考,獲邀請的病人請參閱邀請信內附的計劃條款及細則

● 本海報只供参考,隻邀請的兩人請參閱邀請信內附的計劃條款及絀則。 ● This poster is for general information only. Invited patients should refer to the terms and conditions of the Programme as set out in the invitation letters.



